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Styrelsemöte 2024-04-10 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Pelle Molin 
Tid och plats: 18:00-20:00, HOK-stugan, Härnösand 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Johanna Bygdell valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollen från styrelsemötet 14 feb, årsmötet 11 mars samt konstituerande styrelsemötet 27 
mars gicks igenom.
 

5. Ekonomisk apport 
Klargörande om bokslut, gällande version efter revision.  
Det bokslut som revisorerna godkände var det underlag som skickades ut till medlemmarna i 
årsmöteshandlingarna. Revisorerna föreslog däremot ett något annorlunda sätt att redovisa olika 
områden/projekt i framtiden, vilket delvis visades upp på årsmötet. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Årsmötet i ÅOF 
HOK-medlemmar medverkar 2024 i samarbetet inom Ångermanlands orienteringsförbund, Johan 
Engström i styrelsen, Lollo Engberg i ungdomskommittén och Torbjörn Engberg i 
tävlingskommittén. 
 
Inlämnade bidragsansökningar: Klubbstugan, Kartbidrag, HittaUt-bidrag, Vindkraftmedel. 
För ovanstående ansökta medel har för 2024 ingen återkoppling kommit ännu. Ett förslag som 
diskuterades kring kommande bidragsansökningar var medel till orienteringskartor i nya områden 
runt Härnösand, t.ex. Brunne. 
 
LOK-stöd 
Pengar har inkommit för hittills sökt belopp. Hur träningsgrupperna kan registreras framöver 
diskuterades kortfattat. 
 
Lägeskoll: USM, Hitta Ut, Ungdoms- och vuxenträning, Veckans bana, Leader 
Planeringen för USM 2024 går enligt plan. HittaUt-kartorna släpps 10 maj. Även där går allt enligt 
plan. Vårens orienteringsträningar startar inom kort. En mindre avgift tas ut för vuxna i 
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nybörjarkursen för att täcka kostnader för studiematerial från SOFT/ SISU.  Anmälan till 
nybörjarkursen sker via hemsidan vilket möjliggör direkt fakturering av avgift. Antalet Veckans bana 
blir tillfälligt färre än vanligt p.g.a. USM. Det måste kontrolleras att USM inte störs av något bygge 
på Vårdkasen inom Leaderprojektet. 
 
Inloggning Idrott-on-line.  
Nytt ID behövs (Freja+). Pass eller nationellt ID behövs som id-kontroll för många funktioner idag. 
 
Bokningar möten mm i klubbstugan. 
Olika kommittéer och arbetsgrupper inom HOK får själva se till att information och 
almanacksbokningar kommer in på hemsidan. Lämpligen utses en ansvarig inom varje grupp som 
tillser att ha inloggningsbehörighet för att skriva på hemsidan. Kicki Engström kan bistå med detta. 
Pekka Bader kommer fortsatt att vara ansvarig för externa bokningar. 
 
Fälleberget, angående ev.kommande avverkning 
Både kommunen och Göran Abel har haft kontakt med den nya markägaren. Samrådsmöte ska ske. 
 
FaR (Fysisk aktivitet på Recept) 
Diskussion kring att Region Västernorrland hänvisar till hälsofrämjande aktiviteter. Förslag att 
uttrycket ”prova på tre gånger” stryks, och att eventuella intresserade hänvisas till hemsidan för att 
informera sig om nybörjarkursen, om ordinarie träning med vuxengruppen, samt om HittaUt. De 
som deltar som FaR-personer gör det på samma ekonomiska villkor som andra, dvs Hitta Ut är 
gratis, för regelbundet deltagande i träningsgrupp krävs medlemskap i HOK.  
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Elit-tävling (SL) 2025,  
Förfrågan har inkommit från SOFT om samarrangemang. 
Styrelsen beslutar att  
HOK avböjer medverkan denna gång. 
 
Ersättare för Erik B som markansvarig. Samordning med kartgrupp? Utbildningsansvarig? 
Allmän diskussion. Det vore bra att hitta ersättare som markansvarig i HOK. Namndiskussion. Även 
ansvarig för kartgruppen, samt utbildningsansvarig diskuterades. 
 

8. Nyhetsbrev 
Utskickat nyligen. 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor noterades. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Inga särskilda ärenden fanns att notera till nästa möte. 
 

11. Nästa möte 
Nästa möte är tors 16 maj kl 18-20.  
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12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Johanna Bygdell 
sekreterare   ordförande    justerare 


